
Algemene ledenvergadering Drechtse Energie 

Woensdag 22 juni 2022 

Buitenwacht te Dordrecht 

 

 
1. Opening ALV Drechtse Energie 
Willy opent de vergadering. 

 
2. Mededelingen (ter informatie) 

a. Stand van zaken m.b.t. de RES (RES 1.0, bijlage AP 2a) 

Er worden grotere projecten gedaan dan tot nog toe hebben plaatsgevonden in de 

coöperatie. Dat betekent dat we ook voor grotere voorbereidingskosten staan. 

Hiervoor kunnen we gebruik maken van het ontwikkelfonds. Een deel moet ook 

ingelegd worden door de coöperatie zelf. Daarvoor kunnen we het 

duurzaamheidsfonds, inzet uren van bestuursleden & ook leden kunnen bijdrage 

vanaf een bedrag van €1000,- met een ROI inzetten. Dit betreft echt de voorfase van 

de ontwikkeling en is dus hoger qua investeringsrisico. Voor de leden die zouden 

willen bijdragen wordt een informatieavond georganiseerd. 

 

Hiernaast overwegen we om de coöperatie op te splitsen in een coöperatie die 

ZoaD-projecten doet. En het andere deel dat zonneparken ontwikkelt. Hiervoor 

stellen we een voorstel op en leggen deze voor in de volgende ALV. 

 

Na de zomer wordt een start gemaakt met de herijking van de RES. Wij willen dat 

proces inzetten om wind op land weer op de kaart te krijgen ook in de Drechtsteden. 

In de nieuwsbrief van Drechtse Energie wordt opgenomen wanneer er in de regio 

inspreekmomenten zijn. 

 

b. Oplevering zonnepanelen op Ontmoetingskerk 
Het dak is opgeleverd, alle informatie is te vinden op de website van de ZoaD.  
 

3. Vaststellen verslagen van de ALV van 7 december 2021 en de bijzondere ALV van 24 
maart 2022 (besluit). Zie bijlagen AP 3.1 en 3.2. 

 
Verslag van 7 december 2021: 
Hierover zijn geen opmerkingen, is overeenkomstig vastgesteld. 
 
Verslag van 24 maart 2022: 
Naar aanleiding van het verslag wordt meegedeeld dat er met de Erasmus Universiteit 
(middels een afstudeerscriptie bestuurskunde) ter lering (hoe kunnen we gelijke situaties 
voorkomen) onderzoek gedaan wordt. Hieraan werkt de gemeente Dordrecht mee. 

 
Naar aanleiding van: het advies is om de locatie Krabbegors nog steeds als een 
mogelijke locatie voor het ontwikkelen van een windmolen. Er is door de Natuurfederatie 
bezwaar gemaakt om deze locatie te ontwikkelen ten bate van een distributiecentrum. 
En in de boeken staat de locatie ook nog als locatie voor de vijfde windmolen op het 
eiland.   
 
Tekstueel: op pagina 9 staat dat het arrest van toepassing zou zijn. Dit kan niet zo zijn 
omdat er sprake is van minder dan 3 windmolens. Dit wordt aangepast in het verslag. 
 
 



4. Jaarrekening (besluit) 
a. Verklaring kascontrolecommissie Jaarrekening 2021 (zie bijlage 4a) 
Er zijn geen vragen over dit agendapunt. 

 
b. Goedkeuren van de Jaarrekening 2021 (zie bijlage 4b) 
Er zijn geen vragen over dit agendapunt. 
 
c. Decharge bestuur 
Verleend door de leden. 
 
d. Goedkeuring bestemming resultaat 
De leden stemmen in met de voorgestelde bestemming van het resultaat. 

 
5. Bestuursverkiezing (besluit) 

a. Arjan te Raa is aftredend en herkiesbaar 
Arjan is herbenoemd bij acclamatie. We doen wel de oproep aan leden om te 
overwegen om ook bestuurslid te worden of zich aan te sluiten bij een werkgroep. 
Het is niet noodzakelijk om een expert te zijn, we kunnen van elkaar leren. 

 
b. We zoeken versterking voor de werkgroep Wind en de werkgroep Zonneparken 
We doen de oproep aan de leden om zich aan te sluiten bij een werkgroep. Daarvoor 
kan men zich melden bij Eelco voor de werkgroep Wind en bij Wouter bij de 
werkgroep zonneparken. 

 
6. Rondvraag 
Heeft de stijging van de energieprijzen effect op de inkomsten van de coöperatie? 
Vorig jaar hadden we een prijs van 6 cent en op dit moment krijgen we 19 cent in de piek en 
14 cent in het dal. De opbrengsten aan de verkoopkant zijn dus zeker toegenomen. In de 
kring wordt besloten of de opbrengst direct wordt uitgekeerd of langer in de zak wordt 
gehouden in verband met het nog te bepalen effect van de energiebelasting. 
 
Er zijn in de afgelopen periode een aantal distributiecentra in Dordrecht bijgekomen, maar 
daar liggen geen zonnepanelen op. Geven jullie als coöperatie een signaal naar de 
gemeente over onvrede hierover? 
We hebben bij de gemeente aangeboden dat wij de daken zouden willen gebruiken, en 
hebben ook aangegeven dat het installeren van de PV-panelen meegenomen had moeten 
worden in de verkoop van de grond – dit mag formeel niet in de verkoopovereenkomst 
opgenomen worden. 
 
We willen dat de gemeente een projectleider aanwijst om bij die bedrijven langs te gaan 
zodat daar de daken ook vol gelegd kunnen worden. Daar is nog geen besluit over 
genomen. 
 
Een andere mogelijkheid om aan duurzame energie te werken is energieopslag. Maar dat 
zien we nog nergens terug. En is het een idee om daar al een werkgroep voor op te starten? 
In Zwijndrecht kijken we momenteel al naar een batterij. Dat verwachten we ook op de 
projecten die we in de toekomst nog willen ontwikkelen. 
 
Op termijn willen we een werkgroep energieopslag opstarten. 


